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Uprzejmie proszę o jak najszybszą budowę progów spowalniających na ulicach 

Podkomorskiej i Senatorskiej. O budowę progów staramy się od początku 

przedłużonej kadencji Rady Osiedla i ciągle sprawa odwleka się w czasie, choć 

pozytywna decyzja dawno zapadła. 

Zwracam uwagę, że ruch tranzytowy w enklawie osiedla zwanego Abisynią jest 

coraz większy, a kierowcy notorycznie łamią przepisy, zwłaszcza jeśli idzie o 

jazdę z niedozwoloną szybkością, czego nie sposób upilnować. 

Na razie ofiarą piratów drogowych padają zwierzęta domowe, ale w obecnej 

sytuacji potrącenie na przykład dziecka lub osoby mniej sprawnej jest tylko 

kwestią czasu. 

Załączam podpisy zebrane w tej sprawie wśród mieszkańców okolicy. 

Dołączam też link do podpisów zebranych w internecie: 

https://www.petycjeonline.com/chcemy progow na abisynii natychmiast 

Z wyrazami szacunku 

Do wiadomości: Prezydent Miasta Poznania, Miejski Inżynier ruchu, Rada 
Osiedla Grunwald Południe, Stowarzyszenie Mieszkańców Abisynia 




